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Pre zyde nt Miosto Wloclawko

W nawiqzoniu do korespondencji w kt1rej to deklaruje Pan Prezydent, 2e

po uchwaleniu budietu 2022r w rozwaiy Pan reolizacje n/w zadanio:

,,Przebudowo - modernizocja chodniko w ciqgu ulicy Brdowskiej prswd strona

od ulicy Wiejskiej do ul. hanieszczyzna i dalej do ul. Planty 1".

uprzejmie proszQ o udzielenie informacji czy zamierzo Pon reolizowoi w/w

zadonie w bieiqcym roku

Jeszcze raz przypomnq, 2e w tej sprowie mieszkohcy zloiyli w dniu 17.07.2020 r
Petycje do Rady Miosta Wloclawek. Komisja Skorg i Petycii w dniu 21.08.2020 r
pozytywnie ustosunkowolo siq niniejszej petycii uznaiqc proibq mieszkaficowi o

przebudowg chodnika w ciqgu ul. Brdowskiej za slusznq,-Rdglg M!95!g

Wloclqwek Uchwalq nr XxVln29/2020 dnio 29.09.2020r uznalq Petvcie

mieszkafic6w zo sluszna bv uwzglednil Pan Prezvdent ich proibe w planie

finansowvm proieku hudietu Miasta Wloc:lawek 2027 roku.

Jednak Pan stanowczo odmowia mimo,2e byla mo2liwoii reolizacji bo byty

oszczqdnoici w 2027 roku tym bardziej, 2e inne zodania zostojq w ciqgu roku

wprowodzo ne i re a lizowa ne.

Proszq o dotrzymanie przez Pona Prezydenta zlo2onych obietnic mieszkartcom.

W zwiqzku z powyiszym w imieniu mieszkaric6w ul. Brdowskiei uprzeimie

proszQ o realizacjq w/w zodanio w b/r za co z g6ry dziqkujq.

Z powo2aniem


